
Protokół Nr 35/21 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

która odbyła się 30 grudnia 2021 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXXV Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, 

Panią redaktor Gazety Regionalnej, Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poprosiła o minutę ciszy dla upamiętnienia zmarłego 

Pana Mariana Balaka – wieloletniego leśniczego naszej gminy, z którym współpracował nasz 

samorząd. 

 

Po minucie ciszy Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady 

bierze udział 13 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIV sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXIV Sesji Rady 

Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – opowiedziała radnym o spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Żarach, które 

dotyczyło utrzymania dróg oraz komunikacji (kursy autobusowe), a także o spotkaniu w 

sprawie Łuku Mużakowa. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać, ale  

w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, następnie zapytał czy ktoś z radnych 

chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

 

 



 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego  

posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się 28 grudnia br.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II/3/18 Rady Gminy Tuplice z dnia  

30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej. Radny Jan Borowski wyraził chęć udziału jako członek Komisji 

Rewizyjnej, zatem podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 



Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Borowski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/197/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

Nr II/3/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II/8/18 Rady Gminy Tuplice z dnia  

30 listopada 2018 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały,  

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej. Radny Krzysztof Jagodzki, członek Komisji Rewizyjnej, wyraził zgodę, 

aby pełnić funkcję wiceprzewodniczącego Komisji, zatem podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, 

Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Borowski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/198/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

Nr II/8/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

c) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2021 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji Pani Skarbnik poinformowała radnych o planowanych zmianach  

w budżecie, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał się na jaki cel zostanie przeznaczona nagroda za 

szczepienia w gminie Tuplice, jego zdaniem powinna zostać przekazana dla ośrodka zdrowia 

– Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie została podjęta decyzja w tej sprawie, a następnie Pani 

Wójt powiedziała, że nagroda może zostać wydana na co tylko chcemy, ale na pewno środki 

m.in. zostaną skierowane do ośrodka zdrowia. 



Radny Pan Jan Borowski – wyraził opinię, że jego zdaniem nagroda powinna zostać 

przeznaczona na ośrodek zdrowia. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – również wyraziła swoją opinię, informując 

radnych, że nagroda powinna zostać przeznaczona na remont ośrodka, m.in. wymiana okien, 

drzwi wejściowych i zrobienie podjazdu dla niepełnosprawnych. 

 

Następnie odbyła się dyskusja pomiędzy radnymi a Panią Wójt na temat zakresu prac 

remontowych, jakie należałoby zrobić w ośrodku zdrowia, biorąc pod uwagę wysokość 

otrzymanej nagrody a wynagrodzenie dla Wykonawcy za wykonane prace remontowe, w tym 

podjazd dla niepełnosprawnych. Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady odczytał 

projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Borowski, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, 

Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Ryszard Jasiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/199/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2021. 

 

d) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2021-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice na 

lata 2021-2035.  

 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisja nie pracowała 

nad projektem uchwały, ale po wysłuchaniu Pani Skarbnik wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, 

Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, 

Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Ryszard Jasiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/200/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2021-2035. 

 

e)  Uchwała budżetowa na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a ponadto została wydana pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały przez 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą o przegłosowanie. 

Komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, 

Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/201/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku – Uchwała budżetowa na rok 2022. 

 

f) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2022-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a ponadto została wydana pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały przez 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 



 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą o przegłosowanie. 

Komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, 

Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/202/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2022-2035. 

 

g) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXI/106/20 Rady Gminy Tuplice  

z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Krzysztofa Rudziewicza – 

Kierownika Referatu ds. Gospodarki Komunalnej. 

 

Kierownik Referatu ds. Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Rudziewicz  – poinformował 

radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a także został pozytywnie zaopiniowany przez 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Żarach. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Smyk-Skołozubow 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/203/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

Nr XXI/106/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 24 lipca 2020 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Tuplice. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, żeby pamiętali o złożeniu oświadczenia 

majątkowego w nowym roku według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r., a następnie zapytał 

się czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy Pani Wójt 

rozważała wybudowanie nowego ośrodka zdrowia, bądź przeznaczenie innego budynku na ten 

cel i kiedy zostaną przekazane pomieszczenia nad małą salą GOK w Tuplicach – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że pomysł wybudowania nowego ośrodka jest dobry, ale brak 

środków finansowych, poza tym dopiero przed nami rozmowa z doktorem co zrobimy  

z nagrodą, na jaki cel ją przeznaczymy, natomiast w sprawie przekazania pomieszczeń nad 

małą salą GOK to rozmowy z przedstawicielami stowarzyszeń zostały przeprowadzone, teraz 

czekamy na informację ze strony stowarzyszeń czy przyjmują pomieszczenia. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się na jakim etapie jest modernizacja oświetlenia 

ulicznego w Grabowie, a następnie podziękował za zakup ciągnika i przyczepy – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że w nowym roku pracę zostaną wznowione w Grabowie w zakresie 

modernizacji oświetlenia, a następnie Pani Wójt również podziękowała radnym za 

współpracę, bo to wspólnie udało się kupić ciągnik i przyczepę, doposażając Referat. 



 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się czy będzie zakupiona koparka lub czy będzie remont 

starej koparki – Kierownik Referatu ds. Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Rudziewicz 

odpowiedział radnemu, że nie opłaca się remontować starej koparki, myślimy nad zakupem 

nowej, ale decyzja w tej sprawie nie została jeszcze ostatecznie podjęta. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – zaproponował, aby część nagrody za szczepienia przeznaczyć na 

remont sali w Drzeniowie – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że nagroda przeznaczona 

będzie na inny cel, poza tym Drzeniów otrzymał środki na remont sali, tj. 350.000,00 zł. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się jeszcze czy będzie sygnalizacja świetlna przy ulicy 

Parkowej, kiedy ruszy inwestycja – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że projekt otrzymał 

dofinansowanie, ale nie wie kiedy ta inwestycja ruszy. Projekt jest Starostwa Powiatowego. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał się czy zakup ciągnika był przemyślany i czy do 

nowego sprzętu będzie dokupowany osprzęt, bo sam ciągnik niczego nie zrobi – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że to była najlepsza decyzja jaka została podjęta i nie żałuje zakupu 

ciągnika i jak wspomniała wcześniej, planowane jest wyposażenie nowego ciągnika.  

 

Ad 11. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1158 zamknął obrady XXXV Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXXV Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N 

 

  

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 
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